

独角兽岛项目建设总体设计概念方案全球征集

遴选入围单位评审结果公告

Notice of the Qualification Review Result of the Competition for the Conceptual Masterplan of the Unicorn Island Project

独角兽岛项目建设总体设计概念方案全球征集遴选入围单位评审会于 2017 年 12 月 28 日在中国四川省成都市天府新区兴隆镇芙蓉中心 B 区 1-3 号楼 609 会议室举行。评审委员会由 5 位行业专家组成。评委会成员对 74 家（其中 A 类设计机构 44 家，B 类设计机构 30 家）设计机构所提交的《应征资料》进行了深入的讨论。通过记名投票方式，最终评选出 8 家入围设计机构及 4 家备选设计机构（如有入围设计机构退出，则备选设计机构依序替补）。

Qualification review meeting of the Competition for the Conceptual Masterplan of the Unicorn Island Project was held in Room 609 of Building 1-3, District B, Jingrong Center, Xinglong Town, Tianfu New Area, Chengdu City, Sichuan Province, China. The review jury was made up of 5 jurors. The jury carefully studied the 74 application documents and fully discussed. After rounds of votes, 8 shortlisted competitors were selected for the next stage of the competition as well as 4 alternatives who will enter by order if any of the shortlisted quit the competition.

8 家入围设计机构名单如下（排名不分先后）：

8 shortlisted competitors(without ranking order):

单位类型 Type	单位序号 No.	单位名称 Company Name
A 类- 境外独立报名设计机构 A Type-independent overseas agency	A-8	ZAHA HADID LIMITED
	A-12	Foster + Partners Limited（英国福斯特及合伙人有限公司）
	A-15	Morphosis Architects Inc.
	A-28	株式会社矶崎新.青木宏建筑设计事务所(Arata Isozaki)
B 类- 国内、港澳台及联合体报名设计机构 A Type-agency of China, Hong Kong, Macao or Taiwan and joint design group	B-1	艾奕康有限公司（AECOM ASIA COMPANY LIMITED）
	B-3	OMA Asia (Hong Kong) Limited
	B-10	中国建筑西南设计研究院有限公司（China Southwest Architectural Design And Research Institute Corp.,Ltd） +株式会社日建设计(Nihon Sekkei)
	B-21	上海同济城市规划设计研究院（Shanghai Tongji Urban Planning And Design Institute） +法国雅克.费尔叶建筑事务所（Jacques Ferrier Architecture） +同济大学建筑设计研究院（集团）有限公司（Tongji Architectural Design (Group) Co., Ltd）

4 家备选设计机构按先后排名如下（如有入围设计机构退出，则备选设计机构依序替补）：

4 alternatives with ranking order (who will enter by order if any of the shortlisted quit the competition):

单位类型 Type	排序 Ranking Order	单位序号 No.	单位名称 Company Name
A 类- 境外独立报名 设计机构 A Type-independent overseas agency	1	A-41	Sasaki Associates, Inc.
	2	A-2	Cox Architecture Pty.Ltd., Australia (COX)(考克斯建筑及 规划设计事务所)
B 类- 国内、港澳台及联 合体报名设计机构 A Type-agency of China, Hong Kong, Macao or Taiwan and joint design group	1	B-18	四川省建筑设计研究院（Sichuan Provincial Architectural Design And Research Institute） +IWAMOTOSCOTT ARCHITECTURE LLP
	2	B-9	Architecture Studio（法国 AS 建筑工作室） + 天津大学建筑设计研究院（Tianjin University Architectural Design Institute） + 天津大学城市规划设计研究院（Tianjin University Urban Planning And Design Institute）

征集人恭喜入围的 8 家设计机构，期待精彩的设计方案！同时，也非常感谢其他未入围的报名设计机构，感谢大家的大力支持与积极参与！欢迎继续关注征集人的后续项目，征集人也期待与大家的合作机会！

We hereby congratulate on the 8 shortlisted competitors and expect for the wonderful design! Also, we are grateful to the other unlisted design agencies for your strong support and active participation! Welcome to keep an eye on the follow-up competition and we are expecting to cooperate with you in the future!

征集人：成都天府新区投资集团有限公司

Host: Chengdu Tianfu New Area Investment Group Co., Ltd.

2017 年 12 月 29 日

December 29, 2017

